






                         Mail fremsendt 4. november 2019 

Til John Steen Johansen, Formand for afdelingsbestyrelsen Bellahøj I 
og II, SAB 
  
Du har i din egenskab af formand for afdelingsbestyrelsen for 

Bellahøj I og II sendt en redegørelse til Landsbyggefonden, det 

kommunale tilsyn samt ledelsen i KAB, om forhold, som du finder 

kritisable i forhold til drift og vedligeholdelse i afdeling Bellahøj I og 

II.       
  
Landsbyggefonden har givet tilsagn om støtte til en omfattende 

fysisk helhedsplan i Bellahøj I og II, som bl.a. skal afhjælpe de 

problemer vedrørende skimmelsvamp, kuldebroer, facadeafskalning 

mv., som du beskriver. Sagen har været længe undervejs og det er 

beklageligt, at mange beboere i mellemtiden har været udsat for 

skimmelsvamp. Jeg forventer, at SAB i et konstruktivt samarbejde 

med Landsbyggefonden og kommunen snart når frem til den næste 

milepæl i projektet, skema B tilsagn, således at renoveringen ikke 

trækker unødigt ud.         
  
Du rettede i efteråret 2017 henvendelse til det kommunale tilsyn i 

Københavns Kommune om en række forhold, som du fandt 

kritisable, forhold som du gentager i din henvendelse af 29. oktober 

2019. Administrationen i KAB har overfor tilsynet redegjort for 

hovedparten af de forhold, som du nu rejser igen. Jeg afventer 

tilsynets afgørelse og vil på den baggrund vurdere, om SAB finder 

anledning til at foretage sig yderligere i forhold til KAB’s 

administration af afdelingen.      
  
Med hensyn til pålæg fra arbejdstilsynet angående affaldshåndtering 

kan jeg ikke genkende din fremstilling af KAB’s håndtering af sagen.  
  
Jeg har sendt en kopi af mit svar til dig til modtagerne af din 

henvendelse, samt en kopi til medlemmerne af SAB’s 

organisationsbestyrelse og Bellahjø I og II’s afdelingsbestyrelse.   
  
Med venlig hilsen 
  
John B. Sørensen 
Formand for SAB  
 


















































